
印刷要求：

色相正确、印迹牢固、套印准确、各色套印不露杂色，

套印误差≤1mm， 模切走位≤士1mm

重要：PDF 文件仅供预览，实际印刷请使用 AI 转曲文档
（或 Cdr 转曲文档）

标示线刀模线
请勿印刷！

多用途充气补光灯OT40 Bi/OT80 Bi

100*80 mm

±0.5mm

105g 哑粉纸

骑马订

料 号

项 目

成品尺寸

公 差

材 质

工 艺

颜色要求

其 他

日 期: 2023 / 10 / 26

文案设计师

双色印刷

阳文娟 吴水宁 伍青蕾

产品经理包装结构 江叶群 张欣

705-ZT40BY-00



地址：深圳市罗湖区桂园街道新围社区深南东路5033号金山大厦1208
电话：0755-25106331

深圳卓立久科技有限公司

Zeniko Technology Co., LTD
Add.: 1208 Room, Jinshan Building, No.5033, Shennan East Road, Xinwei Community,
Guiyuan Street, Luohu District, Shenzhen City
Tel: +86-755-25106331  

Made in China 705-ZT40BY-00

www.zeniko.com

合格证
QC PASS

OT80 Bi
OT40 Bi

多用途充气补光灯
Multiuse Inflatable Tube Light



前 言

感谢您购买 ZENIKO 产品。
ZENIKO 全新推出一系列多用途充气补光灯，分别为 OT40 Bi 和 OT80 Bi。露营充气灯背部
设有磁铁，可吸附在任意铁制品的平面上，以便灵活补光和照明。此外，灯体具备色温可调，
亮度可调，显色指数高等诸多特性，适用于户外露营、户外摄影、户外直播等场景。

警 告

专业灯具，禁止儿童使用。当儿童靠近时，家长或陪护人必须密切监督，以免儿童因碰撞
灯具或私用灯具造成人身伤害。
倘灯珠损坏或因热变形，应停止使用并及时联系制造商、服务代理商或合格的维修人员
更换灯珠，以免发生意外。
设备需安装在干燥且通风处，避免在雨天、潮湿、多尘或过热环境下使用。
对于不规范操作引起的机器故障不在保修范围内。

收纳时，请将灯体围绕充气球卷曲收纳。

部件名称

背部磁铁

背部磁铁

灯体

气阀

+ 按键

- 按键

COLOR 按键

开关按键
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物料清单

温馨提示：说明书中线图均为示意图，仅供参考。由于产品不断更新与升级，产品实物与线图可能存
在差异，请以实物为准

充气说明

断电状态下，打开气阀盖子，按下气阀中间装置，灯体
便迅速放出气体。

放气说明

通过 USB-A 电源线连接直流电源，短按开关按键，实现开机或关机。

开机/关机

规格参数

断电状态下，打开气阀盖子，将充气泵插入灯体气阀
口，通过按压充气泵的方式给灯体充气，充气结束后，
盖上盖子即可。

灯体 ×1 充气球 ×1 说明书 ×1

亮度调节
开机后，短按 + 按键增加亮度档位，短按 - 按键减少亮度档位；该灯一共有 10 个亮度档位，
分别为 10%、20%、30%、40%、50%、60%、70%、80%、90%、100%。

色温调节
开机后，短按 COLOR 按键切换色温档位，可循环切换；该灯一共 5 档色温档位：3000K、
3800K、4600K、5600K、6500K。

OT40 Bi

5V     1A

最大≈5W

5 档色温：3000K、3800K、4600K、5600K、6500K

10 档亮度：10%、20%、30%、40%、50%、60%、70%、80%、90%、100%

平均≥96

平均≥98

≈925lux/86fc（0.98ft/0.3m）

≈400lux/37fc（1.64ft/0.5m）

≈110lux/10fc（3.28ft/1m）

-10℃~+40℃

40cm*10cm*1.8cm

129g

型号

供电

输入功率

色温

亮度

Ra

TLCI

照度数据 

( 灯体处于 100％亮度，色

温为 5600K)

工作环境温度

灯体尺寸（不包含充电线）

净重 ≈

OT80 Bi

5V     2A

最大≈10W

平均≥96

平均≥98

≈1370lux/127fc（0.98ft/0.3m）

≈710lux/66fc（1.64ft/0.5m）

≈230lux/21fc（3.28ft/1m）

-10℃~+40℃

80cm*10cm*1.8cm

185g

规格和参数如有变更，恕不另行通知。
03 04



FOREWORD

Thank you for purchasing!
OT40 Bi and OT80 Bi are Zeniko’ s latest multiuse inflatable tube lights. With magnet 
on the back, they can be attached on any iron surface for flexible filling light. The 
superior characteristics such as adjustable CCT, adjustable brightness and high CRI 
make them perfect for outdoor camping, outdoor shooting and outdoor live streaming.

WARNING

Keep out of reach of children. Close supervision is necessary when any appliance is 
used by or near children. Do not leave appliance unattended while in use.
If the light beads are damaged or deformed by heat, stop using and contact the 
manufacturer, service agent or qualified maintenance in time to replace.
This appliance is not waterproof device. Keep it dry, do not immerse this appliance 
in water or other liquids. Do not use this appliance in rainy, humid, dusty in 
overheated environments.
Unauthorized service will void the warranty.
Changes made to the specifications or designs may not be reflected in this manual.

Please furl the light body around the air pump when storing them.

NAME OF PARTS

Magnetic Back

Magnetic Back

Light Body

Air Valve

+ Button

- Button

COLOR Button

Power Switch
Button
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WHAT’S INSIDE

Note: Due to continuous updates and upgrades of the products, there may be differences 
between the actual products and the pictures. Therefore, the pictures are for reference only, 
products to prevail in kind.

INSTRUCTION FOR INFLATION

Open the air valve lid in power off status, press the 
deflating device in the middle of the air valve to 
deflate the light body gradually.

INSTRUCTION FOR DEFLATION

Connect the light to DC power source with USB type-A power cord, then press the 
power switch button to turn on/off the light.

POWER SWITCH

Short press the + button in power on status to increase the brightness, while short 
press the – button to decrease the brightness. The brightness is adjustable in 10 levels 
among: 10%, 20%, 30%, 40%, 50%, 60%, 70%, 80%, 90% and 100%.

BRIGHTNESS ADJUSTMENT

Short press the COLOR button in power on status to switch CCT in 5 levels in recycle: 
3000K, 3800K, 4600K, 5600K and 6500K.

CCT ADJUSTMENT

Open the air valve lid in power off status, insert the 
air pump into the air valve port and press it contin-
uously to inflate the light body, then close the lid 
after fully inflated.

Light Body *1 Air Pump *1 Instruction Manual *1
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OT40 Bi

5V     1A

Max.≈5W

5 levels: 3000K, 3800K, 4600K, 5600K, 6500K

10 levels: 10%, 20%, 30%, 40%, 50%, 60%, 70%, 80%, 90%, 100%

Average≥96

Average≥98

≈925lux/86fc（0.98ft/0.3m）

≈400lux/37fc（1.64ft/0.5m）

≈110lux/10fc（3.28ft/1m）

-10℃~+40℃

15.7” *3.9” *0.7” 

129g

TECHNICAL DATA

Specifications and data may subject to changes without notice.

FCC STATEMENT

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following 
two conditions: 
(1) This device may not cause harmful interference, and 
(2) this device must accept any interference received, including interference that may 
cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B 
digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 
provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. 
This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not 
installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference 
to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 
occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to 
radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off 
and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the 
following measures:
-Reorient or relocate the receiving antenna.
-Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the 
receiver is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Model

Power Supply

Input Power

CCT

Brightness

Ra

TLCI

Illuminance Data

(100％ brightness and 

5600K CCT)

Working Environment
Temperature

Light Body Dimension 
(excluding charging cable)

Net Weight ≈

OT80 Bi

5V     2A

Max.≈10W

Average≥96

Average≥98

≈1370lux/127fc（0.98ft/0.3m）

≈710lux/66fc（1.64ft/0.5m）

≈230lux/21fc（3.28ft/1m）

-10℃~+40℃

31.5” *3.9” *0.7” 

185g

Declaration of Conformity

Zeniko Technology Co., LTD hereby declares that this equipment are in compliance with 
the essential requirements and other relevant 
provisions of Directive 2014/30/EU. They are allowed to be used in all EU member states. 
For more information of DoC, Please click this web link:

http://zeniko.com/EU/OT80BI.PDF
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用户信息 姓名 联系电话

通信地址

产品信息 型号 产品条码

销售商信息 名称

联系电话

通信地址

销售日期

备注

注：此表应由销售商盖章确认。

产品保修

尊敬的用户，本保修卡是申请保修服务的重要凭证，请您配合销售商填写并妥善保管，谢
谢！

如产品存在下列情况，本文件项下的保证和服务将不适用 ①产品或部件超过相应保修期；
②错误或不适当使用、维护或 保管导致的故障或损坏，如：不当搬运；非按产品合理预期
用途使用；不当插拨外接设备；跌落或外力挤压；接触或暴露于不适当温度、溶剂、酸碱、
水浸或潮湿环境；③由非卓立久授权机构或人员安装、修理、更改、添加或拆卸造成的故障
或损坏；④产品或部件原有识别信息被修改变更或除去；⑤无有效保修卡；⑥使用非合法
授权、非标准或非公开发行的软件造成的故障或损坏；⑦因不可抗力或意外事件造成的故
障或损坏；⑧其他非因产品本身质量问题导致的故障或损坏。遇上述情况，您应向相关责
任方寻求解决，卓立久对此不承担任何责任。因非在保修期或保修范围内的部件、附件或软
件导致产品不能正常使用的，不是保修范围内的故障。产品使用过程中正常的脱色，磨损和
消耗，不是保修范围内的故障。

本文件适用于相关《产品保修信息》( 见后面说明 ) 所列产品，其他非属此范围的产品或部
件 ( 如促销品、赠品及其他出厂后附加的部件等 ) 不在此保修承诺内。

适用产品

不适用保修的情况

产品及部件的相应保修期按相关的《产品保修信息》执行。保修期自产品首次购买日起算，
购买日以购买产品时保修卡登记日期为准。

保修期

您可直接与产品销售商或授权服务机构联系。申请保修时，您应提供有效的保修卡作为保
修凭证，方可获得保修。如您不能提供有效的保修卡，则在我们确认产品或部件属于保修范
围的情况下，也可以为您提供保修， 但这不作为我们的义务。

如何获得保修服务



产品保修和服务支持信息

产品的保修期和服务类型按以下《产品保修信息》执行：

产品类别

部件

其他

选件名称

电路板

电池

保修服务类型

客户送修

客户送修

客户送修

无保修

保修期 月( )

12

3

12

无

充电器等带电性能
的部件。

如闪光管、造型灯泡、外壳、保护罩、锁
紧装置、包装等。




